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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 16 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Ordföranden Gunnar Sandell (S) tackade förvaltningen för en väl genomförd 

planeringsdag den 14 november, med en bra presentation av finansborgarrådets förslag till 

budget 2015 och av förslagets konsekvenser för Farstas del. I detta tack instämde vice 

ordföranden Lars Jilmstad (M). 

 

Mariana Moreira Duarte (MP) påminde förvaltningen om den fråga hon ställde vid ett 

nämndsammanträde för två år sedan om huruvida de konstaterade bristerna i 

verksamheternas HBT-kompetens har åtgärdats, och i så fall hur, samt om det har 

formulerats uppföljningsbara mål.  

 

 


